
 

LOABÁGA SUOHKAN 
LAVANGEN KOMMUNE 

 
 
 

Møteinnkalling 
 
 

Utvalg: Nye stier 
Møtested:  
Dato: 04.10.2023  Tid: 09:00 

 
Eventuelt forfall meldes i «meld fravær» eller ring tlf 922 11 415. 
Varamedlem møter etter nærmere innkalling. 
 
Møtet er fysisk på møterom, kommunehuset og på Teams. Inviterte: Hege Rollmoen (ordfører og 
styreleder), Amanda Strand (næringsrepresentant), Tor Lyngmo (næringsrepresentant), Jens Arvid 
Bratsberg (næringsrepresentant), Ingrid Hammer (konstituert kommunedirektør), Kristian Figenschau 
(observatør Troms og Finnmark fylkeskommune), Robert Karlsen (mulig observatør Innovasjon 
Norge)  Varamedlemmer Lars Petter Nilssen og Håkon Nygård får sakspapirer i møteportalen som de 
andre. Varamedlemmene får nærmere beskjed dersom de skal møte.  Hvis noen av de som er invitert 
vet at de ikke kan møte bes de si fra så snart som mulig til prosjektleder Trude Berg på 480 33414. 
Det kommer en tilleggssak til dette møtet. 
 
 
 

Saksliste 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. Arkivkode Tittel  
014/23 23/394 FE-033 Godkjenning av innkalling og saksliste  
015/23 23/394 FE-033 Godkjenning av protokoll  
016/23 23/393  SMB utvikling - mulig samarbeid med VOX 

Dyrøy 
 

017/23 23/247  Korrigert budsjett Nye stier 2023  
018/23 23/247  Forberedelse styreseminar  

 
 
 
Hege Myrseth Rollmoen 
ordfører 
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Løpenr.: 23/3572 
Arkivsaknr.: 23/394 

 

LOABÁGA SUOHKAN 
LAVANGEN KOMMUNE 
 

Saksbehandler: Trude Berg 
 
 

 Arkiv: FE-033 

 

SAKSFRAMLEGG 
  

 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 
014/23 Nye stier 04.10.2023 

 
 
Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Fung. kommunedirektørs innstilling:  

Innkalling og saksliste godkjennes 

 
Sakens fakta:  

Godkjenning av innkalling og saksliste 

 
 
 
 
 
 
 
27.09.2023 
 
 
Ingrid Hammer  
fung. kommunedirektør  
 Trude Berg 
 næringsutvikler 
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Løpenr.: 23/3573 
Arkivsaknr.: 23/394 

 

LOABÁGA SUOHKAN 
LAVANGEN KOMMUNE 
 

Saksbehandler: Trude Berg 
 
 

 Arkiv: FE-033 

 

SAKSFRAMLEGG 
  

 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 
015/23 Nye stier 04.10.2023 

 
 
Godkjenning av protokoll 
 
Fung. kommunedirektørs innstilling:  

Protokoll fra møte 7. september 2023 godkjennes. 

 
Sakens fakta:  

Protokoll som vedlegg  

 
 
Sakens dokumenter: 
Møteprotokoll - Nye stier - 07.09.2023 

 
 
 
 
 
 
27.09.2023 
 
 
Ingrid Hammer  
fung. kommunedirektør  
 Trude Berg 
 næringsutvikler 
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Løpenr.: 23/3569 
Arkivsaknr.: 23/393 

 

LOABÁGA SUOHKAN 
LAVANGEN KOMMUNE 
 

Saksbehandler: Trude Berg 
 
 

 Arkiv:  

 

SAKSFRAMLEGG 
  

 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 
016/23 Nye stier 04.10.2023 

 
 
SMB utvikling - mulig samarbeid med VOX Dyrøy 
 
Prosjektleders innstilling: 

Samarbeid med VOX Dyrøy om programmet SMB-utvikling godkjennes. 

 
Sakens fakta: 

SMB utvikling er et program fra Innovasjon Norge for utvikling og vekst i små og mellomstore 
bedrifter. Nye stier har som målsetning å tilby bedrifter i Lavangen plass.  

  

Programleder Stig Stokkland i omstillingsprogrammet VOX Dyrøy tok initiativ til et mulig samarbeid 
om SMB-utvikling i starten av september, og det har vært arbeidet med å få til et samarbeid mellom 
de to kommunene. Hans argumentasjon var at dersom det ikke var tilstrekkelig antall bedrifter i 
Dyrøy som ville være med, kunne vi utnytte ressursene bedre ved å la lavangsbedrifter delta. Det var 
også positivt at bedrifter i de to kommunene blir bedre kjent, og at det dermed kan stimulere til gode 
samarbeid. VOX Dyrøy har tidligere gjennomført programmet, og er allerede kommet langt i 
planlegging av et nytt program der. SMB utvikling har oppstart av forstudiet 18. oktober. 
Betingelsene for samarbeidet er noe uklart fortsatt, men trolig vil det være plass for noen bedrifter 
fra oss sammen med Dyrøy-bedriftene. Betaling og vilkår ellers må avklares videre. 

  

Nye stier sendte ut henvendelse til alle bedrifter i Lavangen på mail for å få påmeldinger til å delta i 
programmet sammen med Dyrøy. Fristen ble satt til 26. september. Fire konkret interesserte ble 
meldt inn til VOX 27. september. 

 
 
 
 
 
Prosjektleders vurdering: 

Dialogen mellom VOX i Dyrøy og Nye stier har vært svært god, og det har vært nyttig å få del i deres 
erfaring etter snart seks år som omstillingskommune.  
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Prosjektleder ser flere fordeler med å delta i et samarbeid. For det første kan Nye stier raskt gi et 
tilbud til bedrifter i Lavangen, som igjen kan føre til utvikling av gode prosjekt. Det anses også nyttig 
at bedriftene i Lavangen kan nyte godt av erfaringene i Dyrøy i en første runde med SMB-utvikling. 
VOX Dyrøy har allerede anskaffet prosjektleder for SMB-utvikling, og er klare til å sette i gang 
forstudiet 18. oktober.  

Administrativt har VOX Dyrøy erfaring med programmet fra før, og vet hva som er lurt å gjøre for å få 
et vellykket resultat. Når Nye stier i neste omgang skal avvikle programmet selv har vi allerede fått 
prøvd det gjennom å delta på denne runden.  

 
 
27.09.2023 
 
 
Ingrid Hammer  
fung. kommunedirektør  
 Trude Berg 
 næringsutvikler 
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Løpenr.: 23/3570 
Arkivsaknr.: 23/247 

 

LOABÁGA SUOHKAN 
LAVANGEN KOMMUNE 
 

Saksbehandler: Trude Berg 
 
 

 Arkiv:  

 

SAKSFRAMLEGG 
  

 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 
017/23 Nye stier 04.10.2023 

 
 
Korrigert budsjett Nye stier 2023 
 
Prosjektleders innstilling: 

Korrigert budsjett godkjennes. 

 
Sakens fakta: 

Styret godkjente i forrige møte et budsjett der det totale budsjettrammen ble delt på tre år. Vi har 
fått innspill fra regnskapsleder i kommunen på at det er behov for å periodisere budsjettet, slik at 
beregning av lønn og andre kostnader blir riktig i forhold til antall måneder prosjektet har vært i drift. 
Prosjektet Nye stier startet 1. juni, og prosjektleders 50% stilling i prosjektet er en kostnad for sju 
måneder. Prosjektmedarbeider tiltrådte 1. august, og dermed er denne kostnaden bare for fem 
måneder. 

  

  

 
 
Sakens dokumenter: 
2023 - budsjettkorrigering til styremøte 041023 

 
 
 
 
Prosjektleders vurdering: 

Etter korrigering er budsjettet mer i henhold til realitetene. Noe unøyaktighet gjenstår, det er uklart 
hvor mye aktivitet som skapes resten av året, og hvor mange søknader som blir innvilget.  

 
 
27.09.2023 
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Ingrid Hammer  
fung. kommunedirektør  
 Trude Berg 
 næringsutvikler 
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Løpenr.: 23/3571 
Arkivsaknr.: 23/247 

 

LOABÁGA SUOHKAN 
LAVANGEN KOMMUNE 
 

Saksbehandler: Trude Berg 
 
 

 Arkiv:  

 

SAKSFRAMLEGG 
  

 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 
018/23 Nye stier 04.10.2023 

 
 
Forberedelse styreseminar 
 
Prosjektleders innstilling: 

Styret har følgende innspill til planlegging av styreseminar: 

 
Sakens fakta: 

Det planlegges et styreseminar for Nye stier, et lunsj til lunsj-møte 2. og 3. november. Innkalling med 
sakspapirer sendes ut senest 26. oktober. Styremedlemmer, varamedlemmer og observatører 
inviteres med denne gangen.  

  

I vanlige omstillingsprogram er styreseminaret sammensatt av flere deler. Styret får presentert en 
programstatusevaluering, denne er ofte utarbeidet av en ekstern konsulent, som deltar på 
styreseminaret. Styret utarbeider neste års handlingsplan og vurderer omstillingsplan. I tillegg 
diskuteres styrets arbeidsform og samarbeid.  

 
 
 
 
 
Prosjektleders vurdering: 

Nye stier er ikke et vanlig omstillingsprogram, og vi har noe større valgfrihet i formen av et 
styreseminar. Kristian Figenschau i Troms og Finnmark fylkeskommune har bidratt til en prosess der 
de som arbeider med prosjektet utfordres til å finne ut hva som er viktig med dette styreseminaret. 

  

Prosjektleder mener det er fornuftig å foreta evaluering av det som har skjedd hittil i prosjektet. Vi 
skal ikke ha ekstern evaluering av prosjektet, men vi tenker å ha en form for egenevaluering. Det er 
også fornuftig at styret planlegger neste års handlingsplan og vurderer prosjektplanen i sin helhet.  
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Ønsket resultat av seminaret kan være at Nye stier har en handlingsplan for 2024, der styret har 
kommet med gode innspill. Et annet ønsket resultat er at styremedlemmene blir bedre kjent med 
hverandre, for med en trygg ramme blir diskusjonene i styret også bedre. Vi ønsker også å få til et 
element av inspirasjon på dette møtet.  

  

Det bes om innspill fra styret til hva som kan være lurt å tenke på i forhold til planlegging av 
styreseminar. 

 
 
27.09.2023 
 
 
Ingrid Hammer  
fung. kommunedirektør  
 Trude Berg 
 næringsutvikler 

 


